

Protokoll för styrelsemöte S12/23

Närvarande

Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21	
Kontaktor	Axel Andersson	E21	
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21	
Informationschef	Ruth Palm	BME22	
Krøgare	Jonna Widstrand	BME21	
Øverphøs	Matilda Torén	BME21	
Näringslivsordförande	David Dahlin	E22	
Entertainer	Otto Mörner	E21	
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21	
Sexmästare	Klara Sjöblom	BME22	
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22	Närvarande fr.o.m. §3

Adjungerande

Kårrepresentant	Rebecka Knutsson		
Skydssombud ... fysisk miljö	Joakim Magnusson Fredlund	BME19	Närvarande fr.o.m. §10:A

Protokoll

- §1 OFMÖ** **Beslut**
Ordförande Elin Helmersson förklarade mötet öppnat kl 12:12.
- §2** Val av mötesordförande **Beslut**
Elin Helmersson valdes till mötesordförande.
- §3** Val av mötessekreterare **Beslut**
Axel Andersson valdes till mötessekreterare.
- §4** Val av justeringsperson **Beslut**
Jonna Widstrand valdes till justerare.
- §5** Godkännande av tid och sätt **Beslut**
Tid och sätt godkändes.
- §6** Adjungeringar **Beslut**
- §7** Godkännande av dagordningen **Beslut**
Liam yrkade på att ny punkt §11 Nya stolar.
Elin yrkade på att ny punkt §12 Representant i huset angående renovering.
Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkande.
- §8** Föregående mötesprotokoll **Beslut**
Mötet beslutade att S11 lades till handlingarna.

**§9** Fyllnadsval och entledigande av funktionärer**Beslut**

Mötet beslutade att entlediga Eda Charchafche som källarmästare.

Inga fyllnadsval.

§10 Rapporter**A)** Utskottsrapporter**Information**

Ordförande

Ordförande har varit i kontakt med föreläsare för att informera om VTM. I helgen var ordförande på KTH, det var najs.

Kontaktor

Vårterminsmötet (VTM) är typ klart och det skrivs riktlinjeförslag på grund av problem kontaktern har uppmärksammat i nuvarande arbetssätt.

Cafémästeriet

Cafémästeriet har fortsatt ha verksamheten öppet så gott som möjligt, det blev några bakisbakverk över på fredagen då vi också hade stängt och dessa bakverk delades då ut till våra funktionärer. Vice cafémästare kommer att hjälpa till med att fixa mackor till specialiseringsminglet 3/5. Inbjudan till den stora cafétaackfesten har skickats ut till de som ska ha en inbjudan.

Förvaltningsutskottet

Vice förvaltningschef har utfört en shoppingrunda så att hustomtarna kan ta sig an fler av sina projekt. Kontorsmaterial till HK har beställts och ska hämtas imorgon (glömde att köpa fler bra pennor dock). Ekipering har blivit kontaktad och ska hjälpa en blivande phadder med införskaffning av ouvve till nollningen.

Informationsutskottet

Den senaste veckan har varit relativt lugn för informationsutskottet. Teknokraterna riggade inför EBB-spelningen på badborgsgillet i torsdags. Filmarna har jobbat på phøsfilm. Influencers har postat inlägg från Teknologkåren och studenthälsan.

Källarmästeriet

Källarmästeriet har sedan senaste veckan haft ett Badborgsgille. Bananerna var där och spelade vilket var mycket trevligt.

Trion har spikat datum för hösten och börjat planera Kapsyltömmarnatten. Dessutom är planerandet inför torsdagen gille nästan klart, mat har beställts via inköp-lager och info har gått ut.

Igår hade trion möte och vi påbörjade planerandet inför nästa veckas gille med grekiska klägg och karaoke.

Nolleutskottet

Sedan det senaste mötet har NollU filmat färdigt alla fuskdelar till temasläppsfilmerna. Vi har också bestämt en del eventnamn och jobbat vidare med bokningar av lokaler och ytor.

Phøset höll phadderutbildning i E:A vilket gick mycket bra. Vi har även haft möte med staben och huset för att ha ett bra samarbete inför nollningen.



Phøset har också hängt med K-phøs inför det stundande temasläppet.

Inför phadderkickoff den 13/5 har phørstärkningen startat en poängjakt på instagram för att phaddergrupperna ska lära känna varandra.

Øpk körde på som vanligt första maj och mycket bra diskuterades.

Näringslivsutskottet

Sedan vårt senaste möte har vi arbetat med följande. Vi har haft ett möte med hela utskottet, teknikfokusansvarig har haft möte med en potentiell teknikfokusansvarig till nästa period och andra vardagliga ENU-grejer.

Nöjesutskottet

NöjU har inte gjort så mycket över valborgshelgen. Anmälan till brännbollsturnering har gått ut. Tandemkickoff skedde på lopftet i torsdags där Mario-temat avslöjades. Vår buss kommer att vara Peach. Bananerna spelade på badborgsgillet som var fett.

Pengamästare

PengU har bokfört igen och även förberett inför VTM.

Sexmästeriet

Sexmästeriet har sedan senaste mötet haft mästartmöte och sedan arbetat vidare med planeringen inför temasläppet. I fredags släpptes biljetter för de anmodade på sittningen (det vill säga phaddrar, phøs, osv.) och imorgon onsdag är det dags för att släppa de resterande biljetter till övriga medlemmar på K- & E-sektionen. Alla mästare på K & E har tagit kontakt med varandra och startat igång detaljplaneringen för kvällen. Sexmästare på K & E har även varit i kontakt med Staben och M-phøs för försäljning av eftersläppsbiljetter då även de har nollningstemasläpp under samma dag.

Studierådet

Studierådet arbetar för fullt med planeringen av kommande evenemang. Närmast i tiden är Specialiseringsminglet nu på onsdag. Ansökan till mentor inför hösten är nu öppen så sök ifall ni vill! Inför nollningen arbetar studierådsordförande för fullt med att planera logistik kring pluggkvällarna. Censureringen för lp 3 är nu klar och CEQ-möten börjar så småningom dra igång.

B) Ekonomisk rapport

Information

Hade vi tagit ut alla bankens pengar i femkronor och staplat dem hade stapeln varit lite över 289 meter hög. Just nu mycket högre än motsvarande höjd på pengamästarens konto.

C) Kåren informerar

Information

I nästa vecka planeras lunchföreläsningar om kåren den 10 och 11 maj. En lunchföreläsning om internationella möjligheter ska vara 4 maj i stora hörsalen. LFS (Lund Formula Student) söker folk till att bygga bilar och LTH söker (svensktalande) studenter till sin julkalender, mer om detta i kärnytt.

D) Omvärldsrapport

Information

Ingenting nytt hade inkommit från omvärlden.

§11 Nya stolar

Diskussion

E- och D-sektionens lokalansvariga funderar på att köpa in nya stolar till sittningar.



Liam frågade om detta var av intresse.

Matilda föreslog att undersöka om huset har en rensning av stolar i snar framtid där sektionerna kan istället ta över dem.

§12 Representant i huset angående renovering **Beslut**

Huset söker representant från sektionen som kan föra dess tala angående framtida renoveringsprojekt på LTH. Detta är i större grupp med representanter från andra sektioner och institutioner.

Mötet beslutade att Liam ska agera representant i gruppen.

§13 Nästa styrelsemöte **Beslut**

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2023-05-16 12.10 i E:1123.

§14 Beslutsuppföljning **Beslut**

§15 Övrigt **Diskussion**

§16 OFMA **Beslut**

Elin Helmersson förklarade mötet avslutat kl 12:40.

Elin Helmersson
Mötesordförande

Axel Andersson
Mötessekreterare

Jonna Widstrand
Justerare